
Datum van indiening: 28 juni 2023 

 

Vraag om uitleg van mevrouw Lotte Stoops aan mevrouw Ans Persoons, collegelid 

bevoegd voor Cultuur, Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: Het voortbestaan van de vzw Beeldenstorm 

___________________________________________________________________________ 

 

Het voortbestaan van VZW Beeldenstorm is in gevaar. De organisatie werd opgericht in 1999 

in de voormalige school Marius Renard in Kuregem in een gebouw ter beschikking gesteld door 

de Gemeente Anderlecht. Hun ateliers vormen een uitvalbasis voor vele socio-economische en 

artistieke pedagogische activiteiten ten voordele en ten dienste van de meest kwetsbare, armste 

bevolking in Brussel. De Raad van Bestuur en de directie trekken aan de alarmbel. 

 

"Beeldenstorm bekleedt al bijna 25 jaar een unieke positie in het Brusselse landschap door zijn 

combinatie van culturele en sociaaleconomische activiteiten en zijn inbedding in een 

multiculturele wijk die vaak enkel negatief in de actualiteit komt. Werkend volgens een 

intercultureel en intergenerationele -principe van kruisbestuiving worden cross over artistieke 

producties gerealiseerd in een proces van emancipatie en integratie. Deze boeiende doorsnedes 

leidden tot een vernieuwende kijk op onze omgeving en samenleving.  

 

Maar Beeldenstorm wordt nu bedreigd in haar voortbestaan. Hoewel de VGC die de 

meerwaarde erkent van onze vzw en al sinds jaren een financier van Beeldenstorm is, werd er 

al op de subsidies bespaard en wordt nu door de Administratie gedreigd  met stopzetting van 

de subsidies. Daarenboven geeft de gemeente Anderlecht geen eenduidig bindend antwoord 

over de huisvesting van Beeldenstorm. Deze budgettaire inperking en onduidelijkheid i.v.m. 

locatie, brengt niet alleen de werking van Beeldenstorm in gevaar, het bedreigt ook de 

tewerkstelling van ruim 20 medewerkers die niet zomaar op de reguliere arbeidsmarkt 

terechtkunnen. Maar bovenal zou het netwerk en al de activiteiten ten dienste van een fragiel 

doelpubliek opgeblazen worden. 

 

Beeldenstorm staat voor een doorstart; de huidig artistiek en zakelijk directeur gaat binnenkort 

op pensioen. 

 

De VGC zal zeer binnenkort over de werkingsmiddelen beslissen. 

 

Vandaar mijn vragen: 

 

 Klopt het dat de werkingsmiddelen voor Beeldenstorm onzeker zijn? Welke 

overwegingen spelen een rol in deze beslissing? 

 Krijgt Beeldenstorm een plek binnen het atelierbeleid van de VGC? 

 Bent u bekend met de problematiek rond de huisvesting? Welke scenario's liggen er 

voor inzake huisvesting Beeldenstorm en werden die met de VGC besproken? 

 Bent u in gesprek met de gemeente Anderlecht om de toekomst van Beeldenstorm te 

waarborgen?  

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 


